
Styrelsens kommentar: Styrelsen vill först och främst tacka för engagemanget till att utveckla SEKE.  

Styrelsen tycker att initiativet är av god tanke och att iden är bra. Däremot anser vi att ansvaret för 

våra medlemmar psykiska hälsa är ett stort ansvar och åtagande. Vi anser att kompetensen som 

krävs för att hantera frågor av denna karaktär generellt sett saknas inom föreningen och att 

föreningen därför inte kan ta ansvar för eventuella situationer som kan uppstå, vilka skulle kunna 

vara av allvarlig karaktär. Styrelsen upplever också att det finns flera alternativ att vända sig till på 

både universitetet och utanför, t.ex. studenthälsan, psykologmottagningen och 

ungdomsmottagningen. Utöver detta anser styrelsen att det finns vitala funktioner som det i 

dagsläget saknas lösningar för. Ett exempel på detta är den anonyma samtalsfunktionen då inget 

alternativ har hittats och Webmaster anser att det är ett alldeles för stort jobb att göra en sådan app 

på egen hand. Utskottet kan därför i dagsläget inte utföra sitt huvuduppdrag. Styrelsen tror även att 

ansvaret som medlem i utskottet kan vara av stor börda och att det är ett stort åtagande. 

Styrelsen vill dock verka för våra medlemmars hälsa i enighet med våra stadgar. Att arbeta med våra 

medlemmars hälsa kan göras av både styrelse och medlemmar inom föreningen, oavsett om de är 

medlemmar inom ett utskott eller ej. Vi anser därför att utskottet ej bör startas upp men välkomnar 

ett samarbete med styrelsen för att ordna föreläsningar och/eller workshops i framtiden inom 

område psykisk ohälsa. 

Styrelsens förslag: Styrelsens föreslår att utskottet inte startas upp och att motionen därmed avslås. 

 


